
Protokół 
z zebrania Rady Osiedla Warszewo w dniu 07.07.2011r. 

 
 

 
Przewodniczący R.O. Warszewo Pan Dariusz Mikołajczyk powitał 

zebranych członków Rady Osiedla. 
Na protokolanta wybrano radną Monikę Szyszko, następnie przewodniczący 
przedstawił  porządek obrad. 
 

1. Stwierdzenie quorum 
2. Spotkanie z przedstawicielami Stowarzyszenia „Nasze Warszewo” 
3. Ustalenie Komisji i jej członków oraz wybór przewodniczącego Komisji 

Rewizyjnej. 
4. Informacje o spotkaniu z policją i konserwatorem zabytków. 
5. Priorytety inwestycyjne. 
6. Plan dyżurów. 
7. Uchwały członków Rady Osiedla. 
8. Budżet (projekt na 2012 rok) 

 
 
Wszyscy obecni członkowie R.O.  w liczbie 11 osób zagłosowali za przyjęciem 
porządku obrad w powyższym kształcie. 
 
 
Ad.1. 
 

Przewodniczący rozpoczął zebranie i stwierdził quorum. Obecnych było 
11 radnych – wg listy obecności  stanowiącej załącznik nr 1. 
 
 
Ad.2. 
 

Prezes Stowarzyszenia „Nasze Warszewo” Pan Wojciech Zbaraszewski 
omówił główne kierunki działalności Stowarzyszenia, zapoznał członków R.O. 
z jego przedstawicielami i zachęcał do współpracy i podejmowania wspólnych 
inicjatyw na rzecz naszego osiedla. Tematem przewodnim były Dni Warszewa – 
cykliczna impreza odbywająca się w każdy pierwszy weekend września na 
terenie naszej dzielnicy. 
 
 
 



Ad.3. 
 
 Członkowie Komisji Rewizyjnej wybrali spośród siebie 
przewodniczącego którym jednogłośnie został Pan Piotr Piekarz. 
Powołano również dwie celowe Komisje: 
 - Komisję ds. przedłużenia linii autobusowej nr 68, której przewodniczącym 
został Pan Andrzej Burak a jej członkiem Pan Grzegorz Kowalski; 
- Komisję infrastruktury i środowiska, której przewodniczącym został Pan 
Stanisław Pietrusewicz, a jej członkami: Pan Maciej Jaworski, Pan Piotr 
Piekarz, Pani Iwona Janczura, Pan Sławomir Baciocha, Pani Monika Szyszko, 
Pan Wojciech Knap oraz Pan Robert Michniewicz.     
  
 
Ad.4. 
 

Przewodniczący Pan Dariusz Mikołajczyk przedstawił relacje ze spotkań,  
które odbył z policją i miejskim konserwatorem zabytków. Omówił projekty 
policji skierowane do mieszkańców dzielnicy min. Bezpieczny Senior, 
Bezpieczne Przestrzenie oraz akcja oznakowania przedmiotów wartościowych. 
Spotkanie z konserwatorem zabytków skoncentrowało się głównie na budynku 
naszego warszewskiego Kościoła, który wpisany jest na listę zabytków 
 
 
Ad.5. 
 
  Przewodniczący R.O. Pan Dariusz Mikołajczyk przedstawił i omówił z 
członkami R.O. priorytetowe zadania inwestycyjne zaplanowane na osiedlu, a 
wśród nich: 

a. budowa basenu przy SP nr 7, 
b. budowa ul. Wkrzańskiej, 
c. budowa ul. Łącznej, 
d. budowa ul. Zagórskiego, 
e. budowa drugiej nitki ul. Duńskiej od ul. Wapiennej do ul. Zagórskiego, 
f. przebudowa skrzyżowania ul. Rostockiej i ul. Szczecińskiej, 
g. przebudowa parku „Lipy”, 
h. koszenie zieleni i roboty interwencyjne. 

 
 
Ad.6. 
 
 Przewodniczący R.O. rozdał Radnym plan dyżurów obowiązujący w  
pierwszym kwartale działalności Rady. 
 



Ad.7. 
 
  
 Radni podjęli uchwałę nr I/5/11 w sprawie udzielenia zgody na zakup 
pieczątek dla Zarządu Rady. Uchwała stanowi załącznik nr 2 do 
przedmiotowego protokołu. 
Radni głosują nad w/w Uchwałą i tak: 
Głosowało 11 radnych, za było – 11, przeciw - 0, wstrzymało się – 0. 
 
 
Ad.8. 
 
 Radni omówili najważniejsze plany inwestycyjne dotyczące dzielnicy 
Warszewo przewidziane do sfinansowania w projekcie budżetu na rok 2012. 
Poszczególne pozycje budżetu ujęte w dyskusji pomiędzy członkami Rady 
Osiedla stanowią załącznik nr 3 do protokołu.   
  
 
  
 

 Dyskusja podsumowująca wszelkie sprawy poruszone w trakcie 
spotkania zakończyła zebranie. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
                PROTOKOLANT                                 PRZEWODNICZĄCY 
 
                 Monika Szyszko                                    Dariusz Mikołajczyk 


